
COMISSIÓ DE POSTGRAU DE LA FACULTAT DE BIOLOGIA 
1 de març de 2023 10:00h, aula A15 
Teams: 
https://teams.microsoft.com/l/meetup-
join/19%3ameeting_YjM4MDYyZTEtM2M5MC00OWFhLWI0OWYtNGY3MjhhZmExMmY5%40t
hread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22a2313cab-b1c3-4f3a-bb11-
2157447ddbb4%22%2c%22Oid%22%3a%22dcaf1000-c8e3-41b3-bd94-e811b0324ca8%22%7d 
 
 
Assistents:  Luis Cardona, José Antonio Fernández López, Jorge Lloberas, Susana 

Merino, Mª Isabel Navarro, Marta Pintó, Xavier Sans Serra, Esther Verdaguer Teresa 

Pagès, Araceli Rosa, Francesc Sabater, Ana Maria Cuchí 

 
Excusen assistència: Alberto Maceda i Florenci Serras (en el seu lloc, ha assistit la Kelly 
Rabionet) 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior (adjunta) 
S’aprova per unanimitat 
 
2. Informe del president de la comissió: 
2.1. Renovació comissió permanent  
La comissió permanent està formada pel president (Albert Martínez), i dos vocals 
representants de la comissió de postgrau (Quico Sabater i Miquel Arnedo). Com que en 
Miquel ha deixat la comissió, el president proposa que sigui en Florenci Serras ja que ha 
de ser d’un departament diferent a l’altre vocal. Els membres de la comissió aproven el 
canvi de manera telemàtica unes dies abans de la present reunió i es confirma en 
aquesta sessió. 
 
2.2. Adaptació màsters al RD 
El passat 28 de febrer hi ha hagut una reunió informativa des de vicerectorat per a posar 
les bases del que ens demana la UB respecte a l’adaptació dels nostres ensenyaments 
oficials al nou RD 822. 
Els coordinadors/es de màsters ja tenen una guia breu del que han de revisar en el seu 
màster per a l’adaptació. En el dia de la reunió, des de vicerectorat, ens envien 
l’enquesta que s’ha d’omplir per cada ensenyament sobre les modificacions que es 
volen dur a terme. Si bé, al principi, el termini per a retornar-la era el 23 de març, en el 
correu que hem rebut, ho han allargat fins el 12 d’abril. Amb aquest canvi, es buscarà 
una data per a que els coordinadors i coordinadores enviïn les enquestes al vicedegà 
acadèmic per tal que aquest tingui temps d’introduir-ho en l’aplicatiu. 
En la reunió es comenten varis aspectes sobre l’adaptació: 

. es demanarà a vicerectorat si hi ha un curs límit (o sistema d’acreditació) per a 
poder mantenir les assignatures que no segueixen l’odre de 3,6,9 i 12 crèdits. 
. es demanarà també si els complements formatius han de ser dforçosament el 
curs anterior a l’inici del màster o es poden fer unes setmanes abans de que 
comenci, tal com estem fent fins ara. 
. Cap coordinador està d’acord en admetre cap estudiant que li quedin 9 crèdits 
del grau més el TFG, tal i com permet el nou RD. 
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S’acorda reunir-nos per analitzar l’estat de l’enquesta el 14 de març a les 15:00h. 
 
 
2.3. Pressupostos 
Prèviament a aquesta sessió, s’ha enviat la proposta dels pressupostos dels diferents 
màsters. Enguany, del total que es rep des de la UB, hem dedicat 85000€ més per als 
màsters, de manera que tots tinguin un pressupost superior al gastat a l’any anterior. 
D’altra banda, per primer cop, la UB ha enviat tot el pressupost en una partida (abans 
ho feien en dues partides separades per uns mesos) i ja tenim tot disponible a la 
Facultat.  
 
La taula de pressupostos quedaria de la següent manera: 
 

ANY 2023   total 

pressupost total  175.451 

Contracte programa docent 20.000 

Reserva Facultat MO     

  catering 1000 

  reserva 1500 

 disponible per a màsters 152.951 

   

M2204 Agrobiologia 7.123,41 €  
M0G09 Antropologia 10.303,00 €  
M0604 Aqüicultura 3.500,00 €  
M0G08 Biodiversitat 14.833,46 €  
M2203 Ecologia 18.548,24 €  
M2206 Fisiologia 7.694,76 €  
M0Q04 Genètica 17.990,95 €  
M0107 Immunologia  17.374,90 €  
M0Q05 Microbiologia 16.465,15 €  
M0605 Oceanografia 21.660,18 €  
M0108 Neurociències 17414,67  
  152908,72  

 
Cal remarcar que, des de la UB, es crearà una comissió per analitzar els coeficients 
(factor de multiplicació de crèdit/euro) reals que correspondrien a les activitats de 
sortida de camp, molt baixos en l’actualitat. 
El Dr. Cardona comenta que, amb el pressupost actual, han de reajustar pressupostos 
d’assignatures i, en principi, rebaixaran la despesa en sortides de mar. 
El Dr. Lloberas es queixa del poc pressupost que rebem per a màsters i demana 
transparència per veure què reben altres ensenyaments de la UB i com ho calculen. 
El Dr. Cardona també es queixa de que la contractació de vehicles per l’agència de 
viatges és bastant més cara que si els contractes personalment. Tothom hi està d’acord 
que el sistema no és l’òptim per als minsos pressupostos dels ensenyaments. 
 
 



2.4. Data de graduació 
Es proposen les dates del 20 i 27 d’octubre o 3 de novembre, a les 17:00h. S’acorda que 
es farà el divendres 3 de novembre a les 17:00h, amb una copa de cava de fi de festa. 
 
2.5. Data Sessió informativa sobre màsters i cursos de formació permanent 
Es proposa el 17 de novembre de 2023, a les 14:00h. S’accepta. Es pòsters de l’any 
anterior estaran ubicats en l’espai de secretaria de l’Ana Cuchí. 
 
2.6. Altres temes 

. S’informa que el Sistema d’Assegurament intern de Qualitat (SAIQU) de la 
facultat ha estat acreditat en febrer de 2023. Això suposa que no hi haurà cap 
acreditació fins el 2029, quan tindrà lloc una acreditació global del centre. 
. Es vol potenciar els microcredencials en els títols propis, i després en els 
ensenyaments oficials. Encara no està clara la normativa al respecte. 

 . La facultat vol potenciar els Minors en els ensenyaments oficials.  
 . En la reunió de l’Agència de postgrau s’aproven els següents cursos: 

Phylogenomics. Curs superior universitari 
Neuroeducació Màster Formació Permanent  
A més, s’aprova el canvi de direcció del curs Grans mamífers. La nova . 
coordinadora és la Dolors Vinyoles.  
. La UB vol que es consideri que els directors tinguin també un reconeixement a 
l’estil dels trams de docència o transferència. 

 
3. Afers de tràmit:  
S’aprova el nomenament del Dr. Serras com a vocal de la permanent d’aquesta comissió. 
S’aproven els pressupostos per al 2023. 
 
4. Precs i preguntes 
La Dra. Araceli Rosa demana si hi ha algun document que doni les instruccions per a 
introduir els ODS als TFMs. La Dra. Teresa Pagès comenta que ella ha adaptat i traduït al 
castellà el document dels ODS publicat per a TFG, i que l’enviarà al president de la 
comissió per a que el distribueixi. Els assistents, li agraeixen infinitament. 
 
 
3. Afers a tràmit  

S’aprova la modificació de les assignatures Fisiologia Vegetal i Microbiologia, del grau de 
Biologia, les quals sol·liciten passar de ser una única assignatura de 12 crèdits a dues 
assignatures de 6 crèdits. En el cas de Fisiologia Vegetal, les dues assignatures passaran a 
anomenar-se Fisiologia Vegetal I i Fisiologia Vegetal II. En el cas de Microbiologia, les 
dues assignatures s’anomenaran Microbiologia I i Microbiologia II. Entrarà en vigor pel 
curs 2024-25. 
  

  
4. Torn obert de paraula  

L’Anna Cuchí demana que es tanquin les actes el més aviat possible dels màsters 
d’Ecologia, Biodiversitat i Oceanografia.  
  



Sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 12:00 hores.   

  

La Secretària de la Comissió                             Vist i Plau President de la 
Comissió  
 
 

 

 

 

M. Dolors López      Dr. Albert Martínez 
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